
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 10. 8. 2021 

Místo:  Videokonferenčně 

Čas jednání: 18:00 – 19:15 

Účast:  Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jan Krkoška, Petr Šíma, Jan Šťastník 

Omluven: Karel Ťopek 

Sekretariát: Michal Havelka 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace ze sekretariátu 

3) Rozdělení odborných komisí regionu 

4) Rozvojový plán 

5) Čerpání rozpočtu 2021 

6) Různé 

 
 

Ad 1) Jednání zahájeno přivítáním všech přítomných. Program bez připomínek. Ověřovatelem zápisu 

zvolen Petr Galasovský. 

 

Ad 2) Michal Havelka omluvil nepřítomnost zbylých členů sekretariátu z důvodu čerpání dovolené, o čemž 

byl RVV dopředu informován. Činnosti sekretariátu jinak ve standardním průběhu, následující sezóna 

administrativně kompletně připravena. Členové sekretariátu se v uplynulých týdnech dále aktivně podíleli na 

pořádání aktivit během Olympijského parku v Brně. 

 

Ad 3) Členové RVV nejdříve potvrdili strukturu komisí, schválenou na předchozím jednání s tím, že 

nenavrhují žádné dodatečné změny. Předsedové některých komisí dále avizovali, že již mají dohodnuty 

členy svých komisí a požádali o jejich schválení. Petr Galasovský dále informoval RVV, že dle předchozí 

dohody nebude nadále zastávat post předsedy regionální KRD, aby nedocházelo k souběhu funkcí 

s celostátní komisí. Z tohoto důvodu formálně odstoupil z pozice předsedy komise a na tento post navrhl 

člena předchozí komise, Daniela Bartoška. 

 

RVV bere na vědomí odstoupení Petra Galasovského z pozice předsedy KRD JMaZL 

RVV jmenuje předsedou KRD JMaZL Daniela Bartoška 

RVV jmenuje tyto členy komisí: 

KMM: Jiří Bořecký, Marek Fiala, Matěj Koňařík, Jan Šťastník 

KRM: Martin Krkoška, Jan Ptáčník 

KRD: Petr Galasovský, Jan Krkoška, Jakub Pospíšil, Lukáš Strnad  

 RVV určuje členem výboru, odpovědným za oblast rozhodčích a delegátů, P. Galasovského 

 

Složení zbylých komisí bude dořešeno na příštím jednání. 

  

 



 

 

Ad 4) Členové RVV projednali předložené návrhy ročního a dlouhodobého rozvojového plánu regionu s tím, 

že předložené znění obou plánů je akceptovatelné a nepožadují žádné další úpravy. Během diskuse byla 

zmíněna jednak velmi omezená možnost plnění vytyčených cílů z důvodu COVIDu a zastavení soutěží 

v předchozím období, dále byla vedena diskuse nad strukturou a cílem těchto rozvojových plánů. Členové 

RVV se nakonec shodli, že samotný rozvojový plán jako takový by měl být mnohem živějším materiálem a 

měl by být aktualizován častěji než jednou ročně. Bylo zmíněno, že samotné myšlenky by měli přinášet 

především sami členové, realizace jednotlivých kroků pak již bude vždy ve větší míře na sekretariátu. Z toho 

důvodu je tak už potřeba dopředu přemýšlet i nad praktickou stránkou věci, tedy jednak nad reálnými 

možnostmi realizace ze strany pracovníků regionální sekretariátu, ale také nad zapojením samotných členů 

výboru následně i do procesu realizace. 

  

 RVV schvaluje Roční rozvojový plán regionu 

 RVV schvaluje Dlouhodobý rozvojový plán regionu 

 RVV ukládá sekretariátu zaslat finální znění obou plánů KRO ČF 

 

Ad 5) Petr Galasovský nejdříve shrnul samotné čerpání prostředků z regionálního rozpočtu, které je však 

stále poměrně nevýznamné, vzhledem k tomu, že se ještě nerozehrály soutěže. Dále předložil ke schválení 

návrh programu podpory na nákup středních certifikovaných branek, jehož parametry již byly diskutovány 

na předchozích jednáních RVV. Michal Havelka za KRD připomněl, že na další jednání RVV budou 

předloženy aktualizované programy podpory v oblasti rozhodčích. 

 

 RVV schvaluje Program podpory Střední certifikované branky 2021/2022 

RVV ukládá sekretariátu zaslat finální znění programu všem oddílům v regionu, které splňují 

vstupní podmínky programu a zveřejnit tento dokument i na webových stránkách regionu. 

 

Ad 6) Bedřich Chromek zmínil pořádání LODM 2022 a nutnost výběru trenérů ze strany KMM. Členové RVV 

krátce diskutovali samotnou událost a procesní záležitosti s ní spojené. Žádné další téma již nebylo 

předneseno k diskuzi, a tak Petr Galasovský poděkoval všem za účast a jednání ukončil. 

 

 
Termín příštího jednání: 21.9.2021, místo bude upřesněno 


